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19. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.04.2021  

 

MVDr. Hrdlík: 

Ja už niekoľko rokov stále opakujem, ja chodím bicyklovať už 30 rokov, viete chvalabohu 30 

kg som pribral, zvyknem stále okolo Nový Majer, Sady, ale aj tu okolo Trebišova, normálne 

jak ja priberám, aj dreviny tam rastú okolo tých jarkoch. To patrí melioráciám, to už 

niekoľkokrát som interpeloval, ale tie jarky mali nejaký protipovodňový význam a oni sú 

nevyčistené, však aspoň nahnať tam tých našich nezamestnaných, ktorí chcú pracovať, alebo 

ja neviem čo, alebo vyzvať meliorácie, však mesto platí asi dane za to, neplatí? 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka čistenia melioračných kanálov tak, ako si povedal, nie sú v našej kompetencii, nie 

sú v našej správe, bohužiaľ zatiaľ na všetky podnety sme dostali takmer rovnakú odpoveď, 

tzn,, že momentálne nie sú na to vyčlenené dostatočné finančné prostriedky, aby správca 

alebo vlastník mohol takýmto spôsobom riešiť vyčistenie. V mnohých prípadoch mesto 

postupuje tak, že sa snaží aspoň vo svojej kompetencii a vlastnými silami urobiť základné 

úkony, aby zabezpečilo ochranu obydlí a obyvateľov pred možným vyliatím sa týchto jarkov. 

Takže aj z uvedeného dôvodu už po dohode na technických zložkách máme dohodnutý 

postup, myslím naša pracovná skupina a robíme aspoň tie základné úkony ale to, čo si 

spomínal, no ťažko kompetenčne riešiť investíciu alebo vôbec zásahy do majetku, ktoré nie sú 

tebe zverené, alebo nie sú v tvojom vlastníctve. Takže, zatiaľ robíme to, čo môžeme, 

kontaktujeme príslušné zložky, adresujeme im žiadosť o úpravu týchto kanálov, ale 

samozrejme nečakáme so založenými rukami, tzn. postupne čistíme aspoň to, čo sa dá, aby 

sme zabránili tým negatívnym dôsledkom, ktoré môžu priniesť napr. jarné dažde.  

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 


